



Note:
 1) This schedule outlines the primary urban cycling network. For the community-wide network please consult the approved Ottawa Cycling Plan.
 2) This map reflects policy designation of the future cycling network. For existing facilities, please refer to the city cycling map.
 3) The Cycling Plan also identifies on and off road Community Routes that should be considered when undertaking development or public works.

Note:
 1) Cette annexe dresse les grandes lignes d'un réseau primaire de transport à bicyclette en région urbaine. Pour le réseau communautaire secondaire consultez le Plan sur le cyclisme d'Ottawa.
 2) Ce plan illustre la désignation de politique du futur réseau de pistes cyclables. Pour avoir un aperçu des installations existantes, consultez la Carte du vélo de la ville.
 3) Le Plan sur le cyclisme d'Ottawa illustre les routes « secondaires » communautaires qui sont importantes de prendre en considération lorsqu'il y a des plans d'aménagement ou travaux publics proposés.



OFFICIAL PLAN - Schedule C
PRIMARY URBAN CYCLING NETWORK

PLAN OFFICIEL - Annexe C
PLAN DU RÉSEAU URBAIN DE PISTES CYCLABLES PRINCIPALES

CITY-WIDE NETWORK **RESEAU PRINCIPAL**
 On-road Cycling Routes — Voies cyclables
 Off-road Cycling Routes (multi-use pathways) — Cyclables hors chemin (sentiers polyvalents)

Prepared by: City of Ottawa, Department of Infrastructure Services and Community Sustainability, November 2008
 Préparé par: Ville d'Ottawa, Les Services d'infrastructure et Viabilité des collectivités, novembre 2008